
 
 
 

První ročník Kácovského běhu měl úspěch, 
vznikla nová tradice 
KÁCOV - S dobrým pocitem se organizátoři ohlížejí za prvním ročníkem Kácovského běhu, 
který se uskutečnil v okolí Kácova.  
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“Na Kácovsku jsou ideální běžecké podmínky – tento kraj je z běžeckého hlediska 
neposkvrněná přírodní lokalita s čerstvým svěžím vzduchem v povodí řeky Sázavy a velmi 
členitým terénem,“ prohlásil mimo jiné zakladatel Kácovského běhu Tomáš Chytka, člen 
Občanského sdružení pro rozvoj Kácovska.  
I když na trať 18 500 m se v sobotu 1.9.2007 v Kácově vydalo v tomto prvém ročníku pouze 
17 běžců, měl tento závod sportovní i organizační úspěch. Základní traťový rekord ustanovil 
Rudolf Jánošík z RC Vlašim časem 1:14:51 hod. Na druhém místě se umístil Jiří Němec z 
SKPP Praha časem 1:15:10 a jako třetí doběhl Tomáš Rychecký z HH Smíchov v čase 
1:16:45 hod. 

 
 
 
 
 




